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PROTOKÓŁ NR IX/2023  

POSIEDZENIE WSPÓLNE KOMISJI   

Z DNIA 18 WRZEŚNIA 2023 R. 

 

W posiedzeniu udział wzięła: Komisja Rewizyjna oraz Komisja Kultury Oświaty i Pomocy Społecznej  

Posiedzeniu przewodniczył Pan Piotr Majchrzak– Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

Protokolantka – Ewelina Jurij 

Liczba obecnych radnych:  

Załączniki: 1. Lista obecności, 2. Informacja o wykonaniu budżetu gminy na dzień 30.06.2023;  

3. Wykaz przedsięwzięć realizowanych w ramach FS 2023 do 30.06.2023; 4. Wykaz realizacji 

planowanych wydatków majątkowych na 30.06.2023; 5. Wykaz realizacji planowanych wydatków 

majątkowych na 30.08.2023 

Zaproszeni goście: 1. Pan Radosław Sobecki –Wójta Gminy, 2. Pani Dorota Andrzejewska – Skarbnik 

Gminy  

 

Dnia 18 września 2023 r. o godzinie 14:00 w Urzędzie Gminy Krzemieniewo, odbyło się wspólne 

posiedzenie Komisji Rewizyjnej i Komisji Kultury, Oświaty i Pomocy Społecznej w sprawie kontroli 

wykonania budżetu gminy na dzień 30.06.2023 r. W spotkaniu uczestniczyli wszyscy członkowie z 

obu komisji, Pan Radosław Sobecki – Wójt Gminy, Pani Dorota Andrzejewska – Skarbnik Gminy.  

Przewodniczący posiedzenia Pan Piotr Majchrzak zaproponował następujący porządek posiedzenia:  

1. Otwarcie posiedzenia oraz powitanie radnych i gości.  

2. Kontrola funkcjonowania placówek oświatowych oraz przygotowanie do nowego roku 

szkolnego 2023/2024 

3. Wolne głosy i wnioski.  

4. Zakończenie.  

Ad 1. Otwarcie posiedzenia oraz powitanie radnych i gości  

Pan Piotr Majchrzak - Przewodniczący posiedzenia, otworzył spotkanie witając wszystkich 

zgromadzonych. Nadmienił, że wprawdzie nie ma już wymogu Obecni byli wszyscy członkowie obu 

komisji (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu). Po przywitaniu wszystkich i 

podpisaniu listy obecności, Przewodniczący posiedzenia przeszedł do kolejnego punktu obrad.  

Ad 2. Kontrola wykonania budżetu gminy na dzień 30.06.2023 r.  

 

Oddano głos Pani skarbnik, która potwierdziła słowa Radnego, że ustawą o finansach 

publicznych zlikwidowano obowiązek przedstawiania sprawozdania z wykonania budżetu za połowę 

roku. W pierwszej kolejności skupiono się na dokumencie pn. informacja o wykonaniu budżetu gminy 

na rok 30.06.2023r. przedstawiono Planowane dochody i wydatki z podziałem na kwotę i procent 

wykonania planu. Wyjaśniono, że wynik finansowy za półrocze roku obecnego był ujemny. Kolejno 
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przeanalizowano i omówiono największe źródła dochodów, podając nazwę działu, jego kwoty oraz 

procent planu, a także jego źródło. Następnie analogicznie przeanalizowano i omówiono realizację 

wydatków. W nawiązaniu do wydatków majątkowych radni otrzymali również dokument „realizacja 

planowanych wydatków majątkowych na dzień 30.06.2023, które zawiera szczegółowe informacje  

w tym zakresie. Pani Skarbnik odniosła się do każdego z zadań wymienionych w dokumencie. Radni 

również zostali zapoznani z realizacją planowanych wydatków na dzień 30.08.2023. Skupiono się  

na realizacji inwestycji budowy drogi Krzemieniewo – Brylewo. Omówiono terminy wykonania 

inwestycji oraz już poczynione kroki. Wywiązała się dyskusja. Szczegółowo omówiono także 

inwestycję polegającą na pomocy finansowej dla Powiatu Leszczyńskiego. W dalszej kolejności 

omówiono kolejno planowane inwestycje zgodnie z załączonym dokumentem. Pod dyskusję poddano 

kwestię nie wykonanych planów w związku z inwestycją „modernizacja oświetlenia ulicznego”  

Wójt wyjaśnił, że oczekuje się na rozstrzygnięcie wniosku. Pani Skarbnik porównała wykonanie 

budżetu za rok 2022. Nadmieniła, że wydatki majątkowe w roku 2022 zostały wykonane w kwocie 

ponad 7 mln. zł natomiast w tym roku zaplanowano ich na poziomie ponad 10 mln. Ostatnim 

omówionym i przeanalizowanym dokumentem był „wykaz przedsięwzięć planowanych do realizacji z 

Funduszu Sołeckiego w roku 2023”. Wójt wyjaśnił, że każdego roku prosi się Sołtysów by nie czekali 

z wykonaniem tych przedsięwzięć do końca roku. Przeanalizowano po krótce poszczególne 

miejscowości.  Pani Skarbnik wraz z Panem Wójtem odnieśli się do wykonania planów w ramach 

Funduszu Sołeckiego w roku 2023. Pani Skarbnik dodała, że minimalizuje się wydatki bieżące. Radny 

Piotr Majchrzak zapytał o realizację przedsięwzięcia w sprawie budowy wieży widokowej w 

Bojanicach. Wójt wyjaśnił, że czeka się na rozstrzygniecie konkursu, by jak najmniej angażować środki 

własne. Radny Piotr Majchrzak zapytał, co w przypadku nieotrzymania tych środków. Wójt dodał, że 

jeżeli z tego programu się nie uda pozyskać środków, to postara się pozyskać środki z innych 

programów. Radny Tomasz Adamczak nadmienił, że jest to duża kwota, i czy w przypadku braku 

możliwości pozyskania środków zewnętrznych warto byłoby z niego zrezygnować. Wójt dodał, że 

decyzje podejmie się dopiero po rozstrzygnięciu konkursu. Radny Piotr Majchrzak uznał, że można by 

odłożyć tę inwestycję w czasie lub ostatecznie z niej zrezygnować. Pan Wójt odpowiedział, że podziela 

słowa Radnego, w kwestii przesunięcia wykonania przedsięwzięcia w czasie w sytuacji niemożności 

pozyskania środków zewnętrznych.  Pani Skarbnik wyjaśniła, że wiele inwestycji pokrywa się z 

bieżących środków, gdyż oczekuje się na zwrot kwot dofinansowania. Radny Piotr Majchrzak dopytał 

o inwestycję utwardzenia terenu przy żłobku w Oporówku.  Wójt wyjaśnił, że jest to teren pomiędzy 

budynkiem a placem zabawa, a Środki na te inwestycję zostały przesunięte na poprzedniej sesji. Pani 

Skarbik odniosła się do sytuacji gminy, którą uznała za dobrą, gdyż posiada się środki własne na 

realizację inwestycji w ramach Polskiego Ładu. Wójt potwierdził słowa Pani Skarbnik. Wywiązała się 

dyskusja w kwestii pozyskiwania środków zewnętrznych. Radny Roman Długi zapytał o monitoring  

na nowotworzonym placu zabaw przy ul. Sportowej. Wójt nadmienił, że jest to kwestia, nad którą warto 
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się pochylić. Poddano pod dyskusję kwestie monitoringu. Wspólnie uzgodniono, że warto inwestować 

w monitoring, gdyż się to w większości przypadkach sprawdza. Następnie Przewodniczący przeszedł 

do kolejnego punktu posiedzenia.  

 

Ad. 3. Wolne głosy i wnioski. 

Oddano głos Panu Wójtowi, który odniósł się do projektów uchwał, które podda się pod głosowanie 

podczas najbliżej Sesji rady Gminy Krzemieniewo. Wyjaśnił również, dlaczego proponuje się 

przeprowadzenie Sesji w piątek. Kolejno omówił projekty uchwał dotyczące zagospodarowania 

przestrzennego, a na sam koniec omówiono resztę zaproponowanych projektów.  

Radny Michał Michalski zgłosił awarię lamp w m. Pawłowice przy ul. Leszczyńskiej.  

Radny Piotr Majchrzak zgłosił w imieniu mieszkańca Lubonii, gdyż chodnik przy posesji nr 67, należy 

wyremontować. 

Wójt odpowiedział, że planuje się prace naprawcze weźmie się go pod uwagę podczas zbliżających się 

prac. 

Radny Piotr Majchrzak dopytał o przewrócony murek przy drodze powiatowej, który wcześniej został 

przez niego zgłoszony. Wójt odpowiedział, że wystosowano pismo do zarządcy drogi i do właściciela 

terenu.  Zapewniono Wójta, iż sprawa zostanie rozwiązana. 

Radny Tomasz Adamczak zapytał czy może liczyć na Grupę Remontową przy wymalowaniu Sali 

wiejskiej. Wójt odpowiedział, że pochyli się nad prośbą.  

Radny Tomasz Adamczak zwrócił uwagę, że autobus szkolny skraca sobie drogę. Wójt odpowiedział, 

że pochyli się nad tą kwestią.  

Radny Tomasz Adamczak odniósł się do planowanych przedsięwzięć Funduszu Sołeckiego w roku 

2024 w m. Pawłowice. Wywiązała się dyskusja w kwestii podjętego przedsięwzięcia.  

Radny Roman Długi zgłosił zarośnięty chodnik przy Poczcie.  

Radny Tomasz Adamczak zapytał w imieniu mieszkańców w kwestii komputerów dla 

czwartoklasistów. Wójt odpowiedział, że szkoły zajmują się tym zadaniem.  

Radni ustalili wstępnie termin następnego posiedzenia komisji na 23.10.2023 na godzinę 14:00 

Ad 4. Zakończenie.  

Posiedzenie Komisji zostało w pełni zrealizowane, podziękowano zaproszonym gościom za 

przedstawienie tematu i uczestnictwo w posiedzeniu. W związku z powyższym Przewodniczący 

zakończył posiedzenie Komisji.  

Posiedzenie zakończyło się o godzinie: 15:35 

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

PRZEWODNICZĄCY POSIEDZENIA:  PROTOKOLANTKA: 
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Michał Michalski      Aleksandra Kolasińska   

………………………………..    ……………………………….. 

(Przewodniczący Komisji Kultury, Oświaty i Pomocy Społecznej j) (członek komisji Rewizyjnej) 

Henryka Przybylska     Roman Długi  

………………………………..     ……………………………………. 

(członek komisji Rewizyjnej)      (członek komisji Rewizyjnej)  

Marcin Kmieć 

………………………………. 

(członek komisji Kultury, Oświaty i Pomocy Społecznej)  

Tomasz Adamczak     Jolanta Adamczak 

………………………………..    ……………………………….. 

(członek Komisji Kultury, Oświaty i Pomocy Społecznej)  (członek komisji Kultury, Oświaty i Pomocy Społecznej) 

Krystian Dutkiewicz     Katarzyna Wysocka  

………………………………..    ……………………………….. 

(Członek Komisji Kultury, Oświaty i Pomocy Społecznej)   (członek komisji Kultury, Oświaty i Pomocy Społecznej)  

 

 

 


